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  P R O T O K Ó Ł   I 

obrad LXV zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański,  

 która odbyła się w dniu 14 lutego 2024 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Miasta  

 

W obradach uczestniczyło - 20 radnych 

Nieobecnych - 1 radny 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Początek obrad: 14 lutego 2024 r. o godz. 10:00 

Zakończenie obrad: 14 lutego 2024 r. o godz. 11:20 

 

Małgorzata Czarnecka - Szafrańska - Przewodnicząca Rady Miasta Pruszcz Gdański  

o godz. 10:00 otworzyła obrady słowami: „Otwieram sześćdziesiątą piątą zwyczajną sesję 

Rady Miasta Pruszcz Gdański”. 

Stwierdzenie obecności: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Obecny 

2. Joanna Berlik Obecny 

3. Adam Bodo Obecny 

4. Bartłomiej  Chrząszcz Obecny 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Obecny 

6. Adrian Czarnecki Obecny 

7. Ireneusz Czernecki Obecny 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy  Kłys Obecny 

10. Marek Krawyciński Obecny 
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11. Krzysztof Lisowski Obecny 

12. Robert Nowicki Obecny 

13. Danuta Olech Obecny 

14. Leszek Parzymies                 Obecny 

15. Jan Sabała Obecny 

16. Ireneusz Szweda Obecny 

17. Krzysztof Stefańczyk Obecny 

18. Andrzej Ślusarczyk Obecny 

19. Roman Trembacz Obecny 

20. Bartłomiej Troka Obecny 

21. Szymon Zander Obecny 

 

Małgorzata Czarnecka - Szafrańska - Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie listy 

obecności stwierdziła prawomocność obrad. 

 

Wniosek Burmistrza (S.0006.1.2024) z dnia 2 lutego 2024 roku w sprawie 

zwołania LXV zwyczajnej sesji Rady Miasta stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

Na podstawie ww. wniosku Radzie Miasta został przedłożony proponowany   

p o r z ą d e k   o b r a d: 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

• przedstawienie porządku obrad, 

• przyjęcie protokołu LXIII zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański, 

• przyjęcie protokołu LXIV budżetowej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego o pracy między sesjami Rady Miasta Pruszcz 

Gdański – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

4. Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego dla Rady Miasta Pruszcz Gdański VIII 

Kadencji w latach 2018 – 2024 o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 ust.            

1 – 3 i ust. 5 oraz wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 

27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym za rok 2023 (materiał 
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został dostarczony radnym e-mailem w dniu 25 stycznia 2024 r.) – ref. Radosław 

Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w roku 2023 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolu 

prowadzonych przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański (materiał został dostarczony 

radnym e-mailem w dniu 25 stycznia 2024 r.) – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. 

społecznych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na rok 

2024 – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Pruszcz Gdański na lata 2024 – 2037 – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXII/595/2023 Rady Miasta Pruszcz 

Gdański z dnia 28 listopada 2023 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Miejskiej Pruszcz Gdański  

i jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach,                    

w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów i osób 

uprawnionych do udzielania ulg – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych budżetu obywatelskiego na rok 2025 – ref. Dorota Opałka Sekretarz Miasta. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w mieszkaniu treningowym prowadzonym przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Pruszczu Gdańskim – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami  

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański  

na rok 2024 – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych z budżetu 

Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na dofinansowanie w latach 2024 – 2026 zadań 

związanych z likwidacją ogrzewania węglowego na terenie Gminy Miejskiej Pruszcz 

Gdański – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia bezpłatnej komunikacji miejskiej na terenie 

Pruszcza Gdańskiego – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Pruszcz Gdański „Rejon ul. Kupieckiej” 

– ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów w trybie 

bezprzetargowym – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanych            

w formie przetargu ustnego nieograniczonego stanowiących własność Gminy Miejskiej 

Pruszcz Gdański (dot. działek nr 28/2 i 30/15 obr. 7) – ref. Radosław Klaczkowski 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej                          

w formie przetargu ustnego nieograniczonego stanowiącej własność Gminy Miejskiej 

Pruszcz Gdański (dot. działki nr 18/26 obr. 19) – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca 

Burmistrza ds. komunalnych. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej                          

w formie przetargu ustnego nieograniczonego stanowiącej własność Gminy Miejskiej 

Pruszcz Gdański (dot. działki nr 1/9 obr. 8) – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca 

Burmistrza ds. komunalnych. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej                         

w formie przetargu ustnego nieograniczonego stanowiącej własność Gminy Miejskiej 

Pruszcz Gdański (dot. działki nr 1/7 obr. 8) – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca 

Burmistrza ds. komunalnych. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji  

w Gdańsku informacji o kandydatach na ławników – ref. Leszek Parzymies 

Przewodniczący Doraźnej Komisji ds. Wyboru Ławników. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Pruszcza Gdańskiego 

 – ref. Jerzy Kłys Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

23. Roczne sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Pruszcz Gdański  

za 2023 rok – ref. Danuta Olech Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miasta. 

24. Roczne sprawozdania z działalności Komisji stałych i doraźnych Rady Miasta Pruszcz 

Gdański za 2023 rok – ref. Przewodniczący Komisji stałych i doraźnych Rady Miasta 

Pruszcz Gdański tj.: 

 

a) Komisji Budżetowej,  

b) Komisji Gospodarki Komunalnej,  

c) Komisji Oświaty, Kultury i Sportu,  

d) Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Socjalnych,  

e) Komisji Ochrony Środowiska,  
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f) Komisji Bezpieczeństwa i Przestrzegania Prawa,  

g) Komisji Skarg Wniosków i Petycji, 

h) Komisji Statutowej. 

25. Wolne wnioski. 

 

Porządek obrad LXV zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański wraz z plikiem materiałów 

stanowi Załącznik Nr 3 - 220 stron. W dniu 25.01.2024 r. na adresy e - mail Radnych została 

przesłana Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego dla Rady Miasta Pruszcz Gdański VIII 

Kadencji w latach 2018 – 2024, która stanowi Załącznik Nr 4 protokołu – 3 strony. W tym 

samym dniu przesłano również Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

w roku 2023 na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolu 

prowadzonych przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański, co stanowi Załącznik Nr 5 protokołu – 

2 strony. Radzie Miasta zostało przedłożonych również sześć autopoprawek: co do pkt 6, pkt 

7, pkt 8, pkt 9, pkt 13 i pkt 22 porządku obrad - Załącznik Nr 6. 

 

Ad 1 - Sprawy regulaminowe  

• Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka – Szafrańska zapytała, czy są uwagi do porządku 

obrad LXV zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska stwierdziła, że porządek obrad LXV 

zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański został przyjęty. 

 

• Przyjęcie protokołu LXIII zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są uwagi do protokołu 

LXIII zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poddała pod głosowanie treść protokołu 

LXIII zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański: 
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L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

- za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że protokół LXIII został przyjęty jednogłośnie. 
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• Przyjęcie protokołu LXIV budżetowej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są uwagi do protokołu 

LXIV budżetowej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poddała pod głosowanie treść protokołu 

LXIV budżetowej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 
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21. Szymon Zander Za 

 

- za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że protokół LXIV został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad 2 - Interpelacje i zapytania radnych. 

 

• Głos zabrał Ireneusz Czernecki - Zastępca Przewodniczącej Rady Miasta, który zadał 

pytanie dotyczące nowopowstałego ronda przy ulicy Cichej, Spokojnej i Obrońców Pokoju. 

Czy istnieje możliwość powiększenia pinezki lub umieszczenia migającego światła w pobliżu 

ronda, które spowodowałoby, że będzie ono bardziej dostrzegalne przez użytkowników drogi. 

 

Burmistrz Pruszcza Gdańskiego Janusz Wróbel odpowiedział, że w omawianym miejscu 

zostanie namalowane oznaczenie poziome, które spowoduje polepszenie widoczności tego 

miejsca. Miasto czeka na dogodne warunki pogodowe, aby zrealizować zamierzony plan. 

 

• Głos zabrał Radny Bartłomiej Chrząszcz, który zadał pytanie, czy zostały przeprowadzone 

lub będą miały miejsce w przyszłości konsultacje społeczne pomiędzy mieszkańcami ulicy 

Chopina a Zarządem Dróg Wojewódzkich i firmą NDI na temat organizacji ruchu na ulicy 

Chopina, w związku z planowanymi pracami przy rozpoczęciu budowy na terenie Cukrowni. 

 

Burmistrz Pruszcza Gdańskiego Janusz Wróbel odpowiedział, że nie zostaną przeprowadzone 

konsultacje na czas budowy, ponieważ zarządcą drogi jest Zarząd Dróg Wojewódzkich, który 

narzuci warunki takie, jakie uzna za najlepsze. Z miastem konsultacje będą musiały zostać 

przeprowadzone, jeśli jakaś część ruchu będzie odbywała się przez drogi gminne, natomiast               

w związku z umiejscowieniem terenów Cukrowni może być tak, że to będą tylko drogi krajowe 

i wojewódzkie. W najbliższym czasie nie należy spodziewać się komplikacji komunikacyjnych, 

ponieważ firma zajmująca się projektem dopiero będzie uzyskiwać pierwsze pozwolenia na 

budowę. W najbliższych miesiącach nie grozi nam wzmożony ruch. 
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• Głos zabrał Radny Jerzy Kłys, który zadał pytanie, kiedy zostanie oddana do użytku droga 

z Cieplewa do Komarowa i dlaczego tak późno. 

 

Burmistrz Pruszcza Gdańskiego Janusz Wróbel odpowiedział, że ubiegły rok był nietypowy, 

jeżeli chodzi o pogodę. Ujemne temperatury oraz śnieg pojawiły się, nie jak bywało wcześniej, 

w połowie grudnia, a w kilka dni po 20 listopada. To całkowicie zaburzyło harmonogram 

związany z realizacją omawianej drogi. Aby wylać ostatnią warstwę asfaltu potrzeba dodatnich 

temperatur całodobowych powyżej 5, 6 stopni Celsjusza. Inwestycja jest już bliska 

zakończenia. Czas na jej zakończenie mija na początku kwietnia. Do końca marca droga 

powinna zostać oddana do użytku.  

 

Ad 3 - Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego o pracy między sesjami Rady Miasta 

Pruszcz Gdański – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

Treść informacji była w posiadaniu każdego radnego. 

Burmistrz Janusz Wróbel poinformował Radnych, iż bardzo szczegółowa informacja na temat 

pracy między sesjami znajduje się w materiałach sesyjnych. 

 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos 

odnoszący się do punktu 3 porządku obrad. 

Nie odnotowano. 

 

Ad 4 - Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego dla Rady Miasta Pruszcz Gdański 

VIII Kadencji w latach 2018 – 2024 o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 

ust. 1 – 3 i ust. 5 oraz wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy             

z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym za rok 2023 

(materiał został dostarczony radnym e-mailem w dniu 25 stycznia 2024 r.) – ref. Radosław 

Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Zastępca Burmistrza Pruszcza Gdańskiego ds. komunalnych omówił jej treść. 

Zgodnie z art. 37 ust. 8 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym Burmistrz 

Pruszcza Gdańskiego w dniu 25 stycznia 2024 r. przekazał Wysokiej Radzie Informację 

Burmistrza Pruszcza Gdańskiego dla Rady Miasta Pruszcz Gdański VIII Kadencji w latach 

2018 – 2024 o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 ust. 1 – 3 i ust. 5 oraz 

wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 27 marca 2003 r.                     
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o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym za rok 2023. W ubiegłym roku w celu analizy 

pod kątem wzrostu wartości nieruchomości i określenia wysokości opłaty urbanistycznej 

Referat Planowania i Rozwoju zarejestrował 914 aktów notarialnych. Wydano również 6 

decyzji o ustaleniu wysokości opłaty urbanistycznej, z czego 5 decyzji zostało uregulowanych 

na łączną kwotę 6.210 zł, szósta decyzja po odwołaniu się strony była ponownie rozpatrywana. 

Obecnie dysponuję informacją, że strona się nie odwołała. Decyzja jest prawomocna, opłata 

nie została jednak do chwili obecnej uregulowana.  

 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                     

4 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad 5 - Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w roku 2023 na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolu prowadzonych 

przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański (materiał został dostarczony radnym e-mailem                  

w dniu 25 stycznia 2024 r.) – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

Zastępca Burmistrza Pruszcza Gdańskiego ds. społecznych Jerzy Kulka omówił jego treść. 

Jak co roku zostało sporządzone sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli                   

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolu prowadzonych 

przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański. Zostało ono również przesłane do zapoznania się 

Wysokiej Radzie. Poszczególne kwestie zostały omówione na Komisji Oświaty, Kultury                     

i Sportu. Z informacji, które mamy wszystkie stopnie awansu zawodowego spełniły te 

wymagania. Nikomu nie musieliśmy dopłacać. Kwoty wypłacane dla poszczególnych stopni 

zawodowych były wyższe. W sprawozdaniu wyszczególniono również podział nauczycieli:               

ile jakich etatów jest na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. Pełna informacja 

zawarta jest w przesłanym sprawozdaniu.  

 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                      

5 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Ad 6 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na 

rok 2024 – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i treścią autopoprawki był w posiadaniu każdego 

radnego. Burmistrz Pruszcza Gdańskiego przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego 

podjęcia uchwały. 

Proponowane zmiany obejmują zwiększenie dochodów o kwotę 2.470.024 zł, w tym dochody 

bieżące zwiększamy o 115.000 zł, a dochody majątkowe o 2.355.024 zł. Zwiększenie 

wydatków o kwotę budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański o kwotę 15.985.801 zł, w tym 

wydatków bieżących o kwotę 906.301 zł i wydatków majątkowych o kwotę 15.079.500 zł oraz 

zwiększenie przychodów budżetu o kwotę z tytułu nadwyżki z lat poprzednich o kwotę 

13.515.777 zł. Po wprowadzeniu zmian planowane dochody stanowią kwotę                    

266.651.057,57 zł. Wydatki 298.843.196,57 zł. Wszystkie zmiany w zakresie dochodów                        

i wydatków zostały bardzo szczegółowo opisane. Cztery najważniejsze to wprowadzenie 

środków na zadanie „Sala gimnastyczna i sale dydaktyczne w SP nr 3”, wydatki na rozbudowę 

budynku Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, w którym ma powstać Centrum Aktywności 

Seniora, modernizacja boiska sportowego przy ulicy Tysiąclecia oraz zwiększenie wydatków 

bieżących w zakresie komunikacji miejskiej celem uruchomienia drugiej bezpłatnej linii 

autobusowej dla mieszkańców. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Andrzej Ślusarczyk oświadczył, że Komisja w dniu              

12 lutego 2024 r. jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał dotyczących zmiany 

budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański oraz w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2024 – 2037. 

 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                     

6 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 
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L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-     za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXV/621/2024. 
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Ad 7 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2024 – 2037 – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i treścią autopoprawki był w posiadaniu każdego 

radnego. Skarbnik Miasta Maria Niderla zgodnie z objaśnieniami przyjętych wartości                            

i wykazem wieloletnich przedsięwzięć przedstawiła streszczenie uzasadnienia dotyczącego 

podjęcia uchwały. 

Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej związane są ze zmianą budżetu roku bieżącego. 

Dokonano również zmian limitów wydatków na zadania wieloletnie w latach przyszłych i tak 

w 2024 roku zwiększenie limitów wydatków na zadania wieloletnie to jest kwota                   

12.809.840 zł, w 2025 roku 660.000 zł, w 2026 roku 8.090.000 zł, w 2027 roku 8.620.000 zł. 

Szczegółowe dane znajdują się w uzasadnieniu do uchwały. 

 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                       

7 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 
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12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

- za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXV/622/2024. 

Ad 8 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXII/595/2023 Rady Miasta 

Pruszcz Gdański z dnia 28 listopada 2023 r. w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i treścią autopoprawki był w posiadaniu każdego 

radnego. Skarbnik Miasta Maria Niderla przedstawiła streszczenie uzasadnienia dotyczącego 

podjęcia uchwały. 

Zmianie uległy przepisy dotyczące udzielania pomocy de minimis. Zostało wydane nowe 

rozporządzenie w tej sprawie. Uchwała zawiera elementy, gdzie powołujemy się na przepisy 

Komisji Europejskiej i do nowych przepisów obowiązujących od 1 stycznia 2024 roku. Pomoc 

została zwiększona do 300.000 euro i jest to jednolita pomoc dla przedsiębiorców. 

 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                   

8 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

- za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 
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Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXV/623/2024. 

 

Ad 9 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu            

i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Miejskiej Pruszcz Gdański 

i jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, 

w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów i osób 

uprawnionych do udzielania ulg – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i treścią autopoprawki był w posiadaniu każdego 

radnego. Skarbnik Miasta Maria Niderla przedstawiła streszczenie uzasadnienia dotyczącego 

podjęcia uchwały. 

Sytuacja dotycząca tej uchwały jest podobna do poprzedniej omawianej przeze mnie.                   

Tu również musimy zastosować przepisy o udzielaniu pomocy de minimis. 

 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                     

9 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 
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8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

- za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXV/624/2024. 

Ad 10 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych budżetu obywatelskiego na rok 2025 – ref. Dorota Opałka Sekretarz Miasta. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Sekretarz Miasta 

Dorota Opałka przedstawiła najważniejsze informacje dotyczące podjęcia uchwały. 

Jest to dziesiąta edycja Budżetu Obywatelskiego, więc jak co roku, aby rozpocząć proces 

konsultacji społecznych z mieszkańcami Pruszcza Gdańskiego, niezbędna jest uchwała 

regulująca zasady zbierania projektów, ich wyboru i głosowania.  

 

 



 
 

18 
 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                   

10 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 
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- za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXV/625/2024. 

Ad 11 - Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt               

w mieszkaniu treningowym prowadzonym przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej                          

w Pruszczu Gdańskim – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca Burmistrza ds. społecznych 

przedstawił najważniejsze informacje dotyczące podjęcia uchwały. 

Uchwała została szczegółowo omówiona w dniu 13.02.2024 r. na Komisji Zdrowia i Spraw 

Socjalnych. Temat dotyczy mieszkania treningowego zwanego wcześniej mieszkaniem 

chronionym, które znajduje się w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej. Zmieniły się 

wysokości opłat. Szczegóły zawarte są w tabelce. Na wszelkie pytania może odpowiedzieć Pan 

Tomasz Konarzewski, który jest obecny na sali. Kwota wyjściowa przy zerowej opłacie to 776 

zł i od tej kwoty liczymy kolejne naliczenia. 

 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                   

11 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 
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6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

- za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXV/626/2024. 

Ad 12 - Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na rok 

2024 – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca Burmistrza ds. komunalnych 

przedstawił najważniejsze informacje dotyczące podjęcia uchwały. 

Przepisy ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt nakładają na Gminę coroczne 

ustalanie programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności 
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zwierząt. Przedstawiony Wysokiej Radzie program na 2024 rok to kontynuacja zapisów 

programu obowiązującego w roku ubiegłym. 

 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                  

12 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Środowiska Szymon Zander oświadczył, że Komisja jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Pruszcz 

Gdański na rok 2024. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 
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13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

- za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXV/627/2024. 

Ad 13 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych                          

z budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na dofinansowanie w latach 2024 – 2026 

zadań związanych z likwidacją ogrzewania węglowego na terenie Gminy Miejskiej 

Pruszcz Gdański – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i treścią autopoprawki był w posiadaniu każdego 

radnego. Zastępca Burmistrza ds. komunalnych przedstawił streszczenie uzasadnienia 

dotyczącego podjęcia uchwały. 

Przedłożony projekt uchwały wraz z autopoprawką to kontynuacja programu z lat 2021 – 2023                  

a także realizacja przez tutejszą gminę wytycznych związanych w Uchwale Antysmogowej 

Sejmiku Województwa Pomorskiego. W regulaminie dołączonym do uchwały wskazano 

kryteria wyboru zadań do finansowania, wysokość dotacji, tryb postępowania o udzielenie 

dotacji oraz wzór wniosku. 

 

Przewodniczący Komisji Środowiska Szymon Zander oświadczył, że Komisja jednomyślnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                   

13 porządku obrad. 

• Głos zabrał Ireneusz Szweda, który zadał pytanie, czy jest jakaś wiedza o osobach, które 

mimo dotacji nie będą w stanie sfinansować wymiany pieca i co z tymi osobami.        

 

Zastępca Burmistrza Pruszcza Gdańskiego ds. komunalnych Radosław Klaczkowski 

odpowiedział, że nie dysponuje szczegółowymi danymi w tym zakresie. Trudno jest odnieść 

się do zadanego pytania, ponieważ nie ma wiedzy, co do zasobności portfela mieszkańców 

Pruszcza Gdańskiego. Urząd oferuje dotację do pewnej kwoty. Cena z usługą wymiany pieca 

jest wyższa. Pytanie zostanie przekazane do Referatu Gospodarki Komunalnej.  

 

• Głos zabrała Przewodnicząca Rady Miasta Małgorzata Czarnecka - Szafrańska, która 

zauważyła, iż dyskusja w tym temacie toczyła się na Komisji Gospodarki Komunalnej. 

Uzyskano wówczas informację, iż istnieje możliwość sfinansowania w stu procentach kosztów 

związanych z wymianą ogrzewania. Debatowano natomiast, iż problem może pojawić się                   

w późniejszym czasie - jeżeli będą wysokie koszty samego używania gazu. 

 

• Głos zabrał Ireneusz Szweda, który zadał pytanie, czy w granicach Pruszcza Gdańskiego 

nie ma domów, które znajdują się poza siecią gazową, co spowodowałoby korzystanie przez 

nie jedynie z prądu. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odpowiedziała, że na terenie 

Pruszcza Gdańskiego każdy budynek może zostać podłączony pod ogrzewanie gazowe. Część 

budynków jest objęta ogrzewaniem sieciowym z Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej.  

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 
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4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

- za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXV/628/2024. 

Ad 14 - Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia bezpłatnej komunikacji miejskiej na 

terenie Pruszcza Gdańskiego – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. 

komunalnych. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca Burmistrza ds. komunalnych 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 
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Linia autobusowa 107 cieszy się ogromnym zainteresowaniem naszych mieszkańców. Od 

momentu jej wprowadzenia oprócz wzrostu ilości mieszkańców w mieście urząd otrzymywał 

od użytkowników tej linii liczne zgłoszenia dotyczące potrzeb i preferencji w zakresie jej 

funkcjonowania. Aby wyjść naprzeciw tym potrzebom proponuje się nową dodatkową linię 

autobusową oznaczoną liczbą 307. Będzie ona funkcjonowała na takich samych zasadach jak 

linia 107. Nowa linia będzie częściowo służyła do obsługi tej części miasta, która nie jest 

obsługiwana przez linię 107. Ułatwi to komunikację pomiędzy osiedlami: Przy Torze, 

Bursztynowe i Osiedle Wschód. Rozkład jazdy nowej linii zostanie rozłożony tak, aby 

zachować w miarę równe odstępy czasowe pomiędzy nową a dotychczasową linią 107. 

Wprowadzenie nowej linii planowane jest na dzień 2 kwietnia. 

 

• Głos zabrała Przewodnicząca Rady Miasta Małgorzata Czarnecka - Szafrańska, która 

zadała pytanie, po których ulicach będzie jeździła nowa linia 307. 

 

Zastępca Burmistrza Pruszcza Gdańskiego ds. komunalnych Radosław Klaczkowski 

odpowiedział, że będą to ulice: Raciborskiego, Domeyki, Cicha, kolejno Wojska Polskiego 

ulica Grunwaldzka - aż do dawnego hotelu Górski. Tam autobus będzie zawracał. Przy okazji 

będzie obsługiwał też mieszkańców ulicy Przy Torze. Następnie będzie się kierował ulicą 

Grunwaldzką w ulicę Chopina, przejeżdżając na Osiedle Wschód w kierunku Powstańców 

Warszawy, Gałczyńskiego. Później zahaczy kolejno o rondo będące na wylocie miasta od 

strony Rokitnicy, zawróci ulicą Kopernika, przez wiadukt, ulicą Chopina, Grunwaldzką                        

i ponownie na Osiedle Bursztynowe. 

 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                   

14 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Adam Bodo oświadczył, że Komisja 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały. 
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

- za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 
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Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXV/629/2024. 

 

Ad 15 - Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Pruszcz Gdański „Rejon ul. Kupieckiej” – ref. 

Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca Burmistrza ds. komunalnych 

zwrócił się do Wysokiej Komisji o podjęcie uchwały. 

W uzasadnieniu przedstawionego Wysokiej Radzie projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Pruszcz Gdański 

„Rejon ul. Kupieckiej” w sposób wyczerpujący wskazano zasadność podjęcia omawianego 

projektu. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Adam Bodo oświadczył, że Komisja 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały. 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                   

15 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 
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9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

- za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXV/630/2024. 

 

Ad 16 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów w trybie 

bezprzetargowym – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca Burmistrza ds. komunalnych 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Nieruchomości wskazane w załączniku numer 1 do przedmiotowej uchwały nie mogą być 

aktualnie przedmiotem umów najmów w trybie określonym w uchwale Rady Miasta Pruszcz 

Gdański z dnia 15.06.2023 r. z uwagi na przekroczenie terminów do złożenia wniosków               

o dalszy najem. Aby wnioskodawcy mogli kontynuować najem wskazanych nieruchomości, 

zasadne jest odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia wskazanych umów na okres do lat 3 

poprzez przyjęcie zaproponowanej uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Adam Bodo oświadczył, że Komisja 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały. 

 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                     

16 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 
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18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

- za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXV/631/2024. 

 

Ad 17 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanych w formie przetargu ustnego nieograniczonego stanowiących własność 

Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański (dot. działek nr 28/2 i 30/15 obr. 7) – ref. Radosław 

Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca Burmistrza ds. komunalnych 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Przedmiotem projektu uchwały jest wyrażenie zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanych w formie przetargu ustnego nieograniczonego stanowiących własność 

Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański dotyczących działek nr 28/2 i 30/15 obr. 7 0,0324 ha 

zlokalizowanych w centrum miasta przy ulicy Grunwaldzkiej. Omawiane działki zgodnie                      

z planem zagospodarowania znajdują się na terenie zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej        

i usługowej. Docelowa sprzedaż działek zasili budżet gminy i stanowić będzie źródło 

dochodów z tytułu podatku od nieruchomości. Podczas przygotowywania działek do celowych 

sprzedaży został uzgodniony na nowo zjazd Generalną Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad. 

Obie działki zostały wydzielone w taki sposób, aby mogły zaspokoić potrzebę komunikacji do 

dalszych nieruchomości.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Adam Bodo oświadczył, że Komisja 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały oraz uchwał dotyczących 
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punktów 18, 19 i 20. Podziękował również Radnemu Szymonowi Zanderowi za wskazanie 

niedoskonałości dotyczących e – mapy, co zostało już poprawione. 

 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                   

17 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 
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19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

- za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXV/632/2024. 

 

Ad 18 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanej w formie przetargu ustnego nieograniczonego stanowiącej własność 

Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański (dot. działki nr 18/26 obr. 19) – ref. Radosław 

Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca Burmistrza ds. komunalnych 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Przedmiotem uchwały jest wyrażenie zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej                         

w formie przetargu ustnego nieograniczonego stanowiącej własność Gminy Miejskiej Pruszcz 

Gdański dotyczącej działki nr 18/26 obr. 19 o powierzchni 0,0485 ha zlokalizowanej w strefie 

produkcyjno - usługowej miasta przy ulicy Towarowej. Sprzedaż działki zapewni gminie 

dodatkowy dochód ze sprzedaży mienia oraz spowoduje coroczne wpływy z tytułu podatku od 

nieruchomości. 

 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                   

18 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 
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L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

- za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXV/633/2024. 
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Ad 19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanej w formie przetargu ustnego nieograniczonego stanowiącej własność 

Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański (dot. działki nr 1/9 obr. 8) – ref. Radosław Klaczkowski 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca Burmistrza ds. komunalnych 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Przedmiotem uchwały jest wyrażenie zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej                        

w formie przetargu ustnego nieograniczonego stanowiącej własność Gminy Miejskiej Pruszcz 

Gdański dotyczącej działki nr 1/9 obr. 8 o powierzchni 1,0658 ha, która jest zlokalizowana przy 

ulicy ZSZZ Solidarność w Pruszczu Gdańskim. Zgodnie z planem działka położona jest na 

terenie oznaczonym symbolem 2U – P. Jest to teren usług lub produkcji. Jej sprzedaż zapewni 

gminie dodatkowy dochód oraz spowoduje coroczne wpływy z tytułu podatku od 

nieruchomości. Zapoczątkuje także przestrzenne zagospodarowanie tej części miasta. 

 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                  

19 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 
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8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

- za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXV/634/2024. 

 

Ad 20 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanej w formie przetargu ustnego nieograniczonego stanowiącej własność 

Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański (dot. działki nr 1/7 obr. 8) – ref. Radosław Klaczkowski 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca Burmistrza ds. komunalnych 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Przedmiotem uchwały jest wyrażenie zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej                   

w formie przetargu ustnego nieograniczonego stanowiącej własność Gminy Miejskiej Pruszcz 

Gdański. Dotyczy działki nr 1/7 obr. 8 o powierzchni 2,7929 ha położonej przy ulicy NSZZ 
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Solidarność w Pruszczu Gdańskim i znajdującej się w sąsiedztwie działki numer 1/9. Zgodnie 

z miejscowym planem działka ta przeznaczona jest pod zabudowę usług lub produkcji. Jej 

sprzedaż zapewni gminie dodatkowy dochód oraz spowoduje coroczne wpływy z tytułu 

podatku z działalności gospodarczej. Zapoczątkuje także przestrzenne zagospodarowanie tej 

części miasta. 

 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                     

20 porządku obrad. 

• Głos zabrał Radny Robert Nowicki, który poprosił o dopilnowanie prawidłowości 

przebiegu układu komunikacyjnego w tym rejonie. Są to duże działki. Można zwiększyć 

bezpieczeństwo poprzez zastosowanie odpowiednich środków inżynierii drogowej tak, żeby to 

nie było zwykłe, czyste skrzyżowanie, które wjeżdża na szybką ulicę Solidarności. 

 

• Głos zabrał Radny Bartłomiej Chrząszcz, który zadał pytanie o doprecyzowanie, w którym 

dokładnie miejscu znajduje się omawiana działka. 

 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych Radosław Klaczkowski odpowiedział, że chodzi                        

o działkę przy wiadukcie. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 
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8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

- za - 20        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXV/635/2024. 

W tym miejscu o godzinie 11:00 salę posiedzeń opuścił Radny Roman Trembacz. 

 

Ad 21 - Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji                      

w Gdańsku informacji o kandydatach na ławników – ref. Leszek Parzymies 

Przewodniczący Doraźnej Komisji ds. Wyboru Ławników. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Przewodniczący Komisji doraźnej                    

ds. Wyboru Ławników Leszek Parzymies przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego 

podjęcia uchwały. 

Do dnia 18 stycznia bieżącego roku przyjmowane były zgłoszenia kandydatów na ławników               

w wyborach uzupełniających. W tym terminie do Urzędu Miasta wpłynęły 4 zgłoszenia, które 
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zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję w dniu 23.01.2024 r.  W związku                                     

z obowiązującą procedurą Rada Miasta występuje do Komendanta Wojewódzkiego Policji                    

w Gdańsku o opinię o kandydatach. 

 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                     

21 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 



 
 

39 
 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Brak 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

- za - 19        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański przy 19 głosach za, brakiem głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr LXV/636/2024. 

W rym miejscu rozpoczęto procedowanie punktu 22. Przewodnicząca Małgorzata                   

Czarnecka – Szafrańska poprosiła osoby będące spoza Rady Miasta Pruszcz Gdański                               

o opuszczenie sali.  Protokół został wyłączony z jawności z uwagi na dane wrażliwe. 

 

Ad 22 - Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Pruszcza 

Gdańskiego – ref. Jerzy Kłys Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i treścią autopoprawki był w posiadaniu każdego 

radnego. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił streszczenie 

uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

 

(…) 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 
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6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Nieobecna 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Brak 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

 

- za - 19        

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański przy 19 głosach za, brakiem głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr LXV/637/2024. 

 

Ad 23 - Roczne sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Pruszcz 

Gdański za 2023 rok – ref. Danuta Olech Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta. 

Treść sprawozdania była w posiadaniu każdego radnego. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

przedstawiła streszczenie dotyczące działalności Komisji. 
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Komisja Rewizyjna pracując zgodnie z planem, w roku 2023 odbyła 9 posiedzeń, na których 

między innymi: opiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2022, przyjęła 

sprawozdanie finansowe na dzień 31.12.2022 r. oraz przyjęła informację o stanie mienia 

komunalnego na dzień 31.12.2022 r. Na podstawie tych danych skierowała materiały do 

Regionalnej Izby Rozrachunkowej. Komisja przeprowadziła także dwie kontrole. Pierwsza 

dotyczyła wydatkowania środków z budżetu miasta na drużynę seniorów Czarni Pruszcz. Brali 

w niej udział: Przewodniczący Zespołu Andrzej Ślusarczyk i dwóch członków: Ireneusz 

Szweda i Danuta Olech. Na podstawie analizy materiałów nie stwierdzono żadnych 

nieprawidłowości. Drugą kontrolą było sprawdzenie wydatków inwestycyjnych związanych              

z budową ulicy Skalskiego. Brali w niej udział: Przewodnicząca Zespołu Marta Jankowska oraz 

dwóch członków: Ireneusz Szweda i Jan Sabała. Tu również nie odnotowano żadnych 

nieprawidłowości. Komisja Rewizyjna na podstawie kontroli i materiałów własnych 

pozytywnie oceniła wykonanie zadań Gminy i wnioskowała o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Pruszcza Gdańskiego za rok 2022. Komisja Rewizyjna zajmowała się również 

budżetem roku 2024. Pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu i Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na 2024 rok. Szczegółowy plan pracy Komisji znajduje się w materiałach 

sesyjnych. 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu                   

23 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad 24 - Roczne sprawozdania z działalności Komisji stałych i doraźnych Rady Miasta 

Pruszcz Gdański za 2023 rok – ref. Przewodniczący Komisji stałych i doraźnych Rady 

Miasta Pruszcz Gdański tj.: 

a) Komisji Budżetowej,  

b) Komisji Gospodarki Komunalnej,  

c) Komisji Oświaty, Kultury i Sportu,  

d) Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Socjalnych,  

e) Komisji Ochrony Środowiska,  

f) Komisji Bezpieczeństwa i Przestrzegania Prawa,  

g) Komisji Skarg Wniosków i Petycji, 

h) Komisji Statutowej. 
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• Głos zabrał Andrzej Ślusarczyk – Przewodniczący Komisji Budżetowej. Wyjaśnił, że  

w ubiegłym roku Komisja zajmowała budżetem Miasta Pruszcz Gdański w szeroko pojętym 

tego słowa znaczeniu. Szczegółowy plan pracy Komisji znajduje się w materiałach sesyjnych. 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do sprawozdania             

z działalności Komisji Budżetowej za 2023 rok. 

Pytań nie zgłoszono. 

• Głos zabrał Adam Bodo – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, który 

wyjaśnił, że Komisja podobnie jak w ubiegłym roku złożyła sprawozdanie, którego 

szczegółowy opis znajduje się w materiałach sesyjnych. 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do sprawozdania              

z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej za 2023 rok. 

Pytań nie zgłoszono. 

• Głos zabrał Paweł Badziąg – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, który 

wyjaśnił, że Komisja jak co roku złożyła sprawozdanie z wykonanej pracy, którego 

szczegółowy opis znajduje się w materiałach sesyjnych. 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do sprawozdania              

z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej za 2023 rok. 

Pytań nie zgłoszono. 

• Głos zabrał Krzysztof Lisowski – Wiceprzewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw 

Socjalnych, który wyjaśnił, że szczegółowy opis prac Komisji znajduje się w materiałach 

sesyjnych. 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do sprawozdania              

z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej za 2023 rok. 

Pytań nie zgłoszono. 

• Głos zabrał Szymon Zander - Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, który 

wyjaśnił, że szczegółowy opis prac Komisji znajduje się w materiałach sesyjnych. 
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Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do sprawozdania              

z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej za 2023 rok. 

Pytań nie zgłoszono. 

• Głos zabrał Leszek Parzymies – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Przestrzegania 

Prawa, który wyjaśnił, że szczegółowy opis prac Komisji znajduje się w materiałach sesyjnych. 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do sprawozdania              

z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej za 2023 rok. 

Pytań nie zgłoszono. 

• Głos zabrał Jerzy Kłys – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, który 

wyjaśnił, że plan pracy Komisji znajduje się w materiałach sesyjnych. Dodał, że Członkowie 

Komisji uczestniczyli w 8 posiedzeniach. Komisja za każdym razem pracowała w pełnym 

składzie. Szczegółowe protokoły i stanowiska dotyczące poszczególnych spraw są dostępne            

w Biurze Rady Miasta.  

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do sprawozdania              

z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej za 2023 rok. 

Pytań nie zgłoszono. 

• Głos zabrał Ireneusz Szweda – Przewodniczący Komisji Statutowej, który wyjaśnił, że 

szczegółowy opis prac Komisji znajduje się w materiałach sesyjnych. 

Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do sprawozdania              

z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej za 2023 rok. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad 25 - Wolne wnioski. 

• Głos zabrał Leszek Parzymies – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Przestrzegania 

Prawa, który odniósł się do punktu 13 obrad. Stwierdził, że mimo dużej pomocy ze strony 

Miasta Pruszcz Gdański w związku z podjętą uchwałą Nr LXV/628/2024 mogą znaleźć się 

osoby, które i tak nie będą chciały skorzystać z proponowanego wsparcia.  
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• Głos zabrał Robert Nowicki – Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa  

i Przestrzegania Prawa, który zapytał na jakim etapie znajduje się inwestycja ulicy 

Strzeleckiego w Pruszczu Gdańskim. 

 

Burmistrz Jan Wróbel odpowiedział, że w dniu 15.02.2024 r. zostanie podpisana umowa z firmą 

pełniącą funkcję inspektora nadzoru. Będzie to ostatni element formalny. Budowa powinna 

ruszyć wczesną wiosną. Firma gromadzi siły i środki, żeby do tego przystąpić. Według 

zapewnień firmy Strabag obiekty mostowe powinny być w pełni funkcjonalne latem przyszłego 

roku. Dopiero później firma chce rozpocząć przebudowę drogi krajowej, co spowodowałoby, 

że utrudnienia w ruchu nie byłyby, aż tak bardzo uciążliwe. 

 

• Głos zabrała Danuta Olech – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, która podziękowała 

Burmistrzowi Pruszcza Gdańskiego za nowe nasadzenia drzew wzdłuż parkingu znajdującym 

się przy placu zabaw na ulicy Powstańców Warszawy i poprosiła o kontynuację nasadzeń 

bezpośrednio na placu zabaw. 

 

•  Głos zabrał Jerzy Kłys – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, który 

poprosił o zainstalowanie dużego zegara na ścianie w sali posiedzeń Urzędu Miasta w Pruszczu 

Gdańskim, który według niego znacznie ułatwiłby pracę na sesji Rady Miasta.  

 

• Głos zabrał Adam Bodo – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, który zadał 

pytanie, czy jest już wprowadzona organizacja ruchu dla ulicy Strzeleckiego również                            

w kontekście użytkowania jej przez rowerzystów.  

 

Burmistrzowi Pruszcza Gdańskiego odpowiedział, że firma zajmująca się inwestycją nie 

złożyła do chwili obecnej takiego projektu. 

 

Zakończenie obrad nastąpiło w dniu 14 lutego 2023 r. o godz. 11: 20 słowami 

Przewodniczącej Rady Miasta Małgorzaty Czarneckiej - Szafrańskiej: „Zamykam 

sześćdziesiątą piątą zwyczajną sesję Rady Miasta Pruszcz Gdański”. 
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W załączeniu do protokołu jest zapis przebiegu posiedzenia utrwalony na cyfrowym nośniku 

danych – DVD nr LXV/2024 i udostępniony na portalu crv.pl oraz Biuletynie Informacji 

Publicznej Urzędu Miasta Pruszcz Gdański. 

Protokół sporządziła: 

   Alina Sankowska 

 
                                                                                                                                            

PRZEWODNICZĄCA                                       

      RADY MIASTA 

                                                                                      Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

 


